
 

Dagsorden årsmøtet 05.03.2024. 
 
 

x medlemmer til stede + x fra NJFF-Oppland. 
 

 
1. Konstituering av møtet, v/Svein-Harald Foss 
- Godkjenning av innkallingen, v/Svein-Harald Foss 
- Godkjenning av dagsorden, v/Svein-Harald Foss 
- Godkjenning av forretningsorden, se nedenfor. v/Svein-Harald Foss 
- Valg av ordstyrer, Lars Nilssveen foreslås av styret 
- Valg av sekretær, Erik Andreassen foreslås av styret 
- Valg av tellekorps, om nødvendig.  
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen,  
 

2. Årsmelding/Beretninger fra siste kalenderår. Svein-Harald Foss + 
utvalgsledere som har bidratt. 

 
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår. Rolf Anders Ensrud (+revisor) 
 
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak. Ingen saker fra medlemmer. 

Svein-Harald Foss presenterer styrets forslag til vedtak, om aktivitetsopphold 
på Burmabanen. Se nedenfor. 

 
5. Retningslinjer for foreningsdriften, andre kommentarer? Dirigenten 
 
6. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden. Ingen. 
 
7. Styrets forslag til årsplan/handlingsplan, Erik Andreassen og budsjett, Rolf 

Anders Ensrud 
 
8. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for  

hovedmedlem skap. Middels er det vi har. Styret anbefaler at vi øker til høy, 
pga nytt klubbhus og økte utgifter Se nedenfor for priser. Rolf Anders Ensrud 
 
 

9. Valg av styre i henhold til § 8. Erik Andreassen. Se nedenfor: 
 
10. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov. 

Styret anbefaler gjenvalg (se beretning), men ønsker seg flere aktive 
medlemmer. 

 
11. Valg av valgkomite på tre medlemmer, (ikke på valg) 
 
12. Valg av revisor(er). (ikke på valg) 
 



13. Eventuell utnevning av æresmedlemmer og annen heder. Svein-Harald Foss.
  

 
14.  Eventuelt forslag om vedtektsendringer med utgangspunkt i NJFFs vedtekts 

norm. Styret har ingen nye forslag, kun justering av Lokal kontingent. 

 
15. Valg av representanter til regionlagets årsmøte. LJFF har plass for 4 

deltagere. Se nedenfor: Erik Andreassen 

 

16. Forslag på landsmøte saker til NJFF landsmøte. Kontingent sentralt + 

sidemedlemsskap, også sak til NJFF Oppland. Se nedenfor: Erik Andreassen 

 

 

Sak 1 + 6 

FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTER I LJFF 

 

1.  Gjennomføring av årsmøtet 

 

1.1  Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med 

LJFFs vedtekter og denne forretningsorden. 

 

1.2  Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talerlisten til 

dirigenten og kan bare tale til årsmøtet når dirigenten har gitt vedkommende 

ordet.  

 

2.  Taletid 

 

2.1  Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for 

å presentere forslaget. 

 

2.2  For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to 

minutter for andre innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet 

mer enn tre ganger i samme sak. 

 

2.3  Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet 

beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

 

2.4  Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

 



3.  Behandling av forslag på årsmøtet 

 

3.1  Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må 

meddele forslaget skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.   

 

3.2  Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

 

3.3  Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten 

trekkes uten at årsmøtet aksepterer dette. 

 

4. Stemmegivning 

 

4.1  Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  

Dirigenten skal klart angi hvilken sak det skal stemmes over. 

 

4.2  Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal 

avstemming skje ved å benytte skriftlig skjema.  

 

5.  Protokoll 

 

5.1  Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de 

årsmøtet har valgt til å føre protokoll. 

 

5.2  I protokollen innføres hvilke forslag som er fremmet, hvem som er 

forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 

avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

 

5.3  Protokollen skal publiseres på LJFF sin hjemmeside så snart den er godkjent.   

 

Sak 4: 

Sak 4 fra protokollen, årsmøtet 2023: 

Innkomne saker med styrets forslag til vedtak, egen sak.  
Stort engasjement og en diskusjon rundt avvikling av skytebaner på over 1 time.  
Årsmøtet kom frem til følgende vedtak: 
 

Årsmøtet setter ned et eget utvalg ledet av Anders Friis for å risikovurdere og 

kostnadsberegne en nedleggelse av Burma og Flømyra. Utvalget skal også utrede 

økonomiske og praktiske forhold ved å flytte ukentlig skyting fra en eller 2 baner til 

Korsåsen. Innstillingene fra utvalget skal leveres styret. Styret har mandat til å beslutte 

om daglig drift skal endres. Dette gjelder ikke sak om permanent nedleggelse. Det er en 

årsmøtesak. 

Årsmøtet foreslår at Carl P. Wister forespørres om å bli med i utvalget pga kompetanse.  

Vedtaket ble enstemmig vedtatt. 



Anders Friis har gjort en god og stor jobb med oppdraget han fikk av årsmøtet, med en egen 

rapport på ca 40 sider. Nevnte sak har vært diskutert på alle styremøter, frem til dette 

årsmøtet.  

Avvikling av skytebaner kan medføre meget store kostnader for LJFF, som vi sannsynlig ikke 

har midler til. Det er MEGET usikkert om vi kan overleve som forening om all opprydding på 

2 baner, og miljøtiltak iverksettes, til vår ulempe og kostnad. Både bly og leirduer har 

miljøgifter i seg. 

 

Styrets konklusjon: 

Vår største utfordring på kort sikt har vært å ha banemannskaper nok til at sikkerhet og 

avvikling av skyting på våre baner er god og sikker nok. Hadde vi hatt nok banemannskaper, 

hadde muligens ikke avvikling av aktivitet presset seg så fort frem. Styret konkluderer med 

den erfaringen vi har at det skal være 2 banemannskaper på banen ved skyting. Ved en eller 

flere uerfarne skyttere, utlån av hagler, eller andre uforutsette hendelser kan det fort oppstå 

uheldige hendelser og avvik, samt at nye skyttere ikke får den bistanden de fortjener.  

På bakgrunn av ovennevnte avvikles våre aktiviteter i 2024 i Burma. Korsåsen og Fløymyra 

fortsetter med aktiviteter. Før jaktstart øker Korsåsen sine tilbud også. 

Styrets begrunnelse for valget:  

I vår kontrakt med Flømyra kreves det aktiviteter av LJFF. Opphører våre aktiviteter på 

Flømyra er dette et brudd på kontrakten og vi må rydde opp etter oss forholdsvis 

umiddelbart. Kontrakten med Burma har ingen aktivitetsplikt for Burma. Burma vil bestå som 

den er i 2024, men det blir ikke noen faste aktiviteter der. Strøm og vann stenges av, og 

sparer oss for nærmere kr 100.000,- i utgifter pr år. I vår helhetsvurdering mellom Fløymyra 

og Burma ser vi at aktivitetsstopp i Burma ikke krever umiddelbare tiltak om nedleggelse og 

opprydding. Videre koster det våre medlemmer bompenger å skyte på Burma, samt at LJFF 

betaler utrolig mye i strømutgifter i Burma. Styret antar også at det er enklere å forholde seg 

til kommunal grunneier for banen enn en privat – i dialog om avvikling. Det er videre sett på 

at Korsåsen vil bli bedre med mange flere leirduekastere fra Burma, enn kun 1-2 kastere fra 

Flømyra.  

Med det nevnte tiltak styret foreslår, vil Korsåsen ha komplett tilbud i Trap, Sporting og 

Leirduesti på permanent basis i 2024. Dvs at tilbudet for våre medlemmer på Korsåsen øker 

betraktelig, som om Burma fremdeles er aktiv. Tidligere vakter fra Burma overføres til 

Korsåsen.  

Styret har startet planer om å bygge nytt klubbhus på Korsåsen.  Ut ifra vår erfaring med 

antall medlemmer som stiller på dugnader, må vi ikke ha for mange prosjekter samtidig i 

LJFF som krever mye arbeidsinnsats på medlemmers fritid. 

Forslag til vedtak:  

Årsmøtet støtter styrets vurdering med å ikke ha aktiviteter på Burma i 2024. Styret skal i 

løpet av 2024 gå i dialog med grunneiere i Burma om avvikling av vårt leieforhold samt ha 

dialog med grunneiere om nedleggelse og opprydding av Burma. Oppsigelsestiden er ett år 

på kontrakten i Burma. Når styret har fått oversikt over alle krav fra grunneier på banen og 

hytta, samt de økonomiske forhold rundt miljø er avtalt, vurderes det av styret om oppsigelse 

av leieforholdet starter. Årsmøtet bestemmer at oppsigelsen kan iverksettes av styret uten 

nytt årsmøtevedtak. 



 

SAK 8 

 

Kontingenten:  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SAK 9 

Valget: 

Styret 2024 Navn Valgår             Periode 

Leder                          Svein-Harald Foss          Gjenvalg 2024 1 år 

Nestleder                    Tore Semb                       2023, ikke på valg 2 år 

Sekretær                     Erik Andreassen              Gjenvalg 2024 2 år 

Kasserer                     Rolf Anders Ensrud          Gjenvalg 2024 2 år 

Styremedlem              Truls H. Hanssen  (Opprykk fra vara) 2 år 

Styremedlem              Anders Larsen                  2023, ikke på valg 2 år 

Styremedlem              Lars Nilssveen 2023, ikke på valg 2 år 

Varamedlem 1             Ungdom/Dame? Forslag? 2 år 

Varamedlem 2            Marius Hovden NY 2024 2 år 

Varamedlem 3           Marcus Roch 2023, ikke på valg 2 år 

Revisor Truls Vesterås 2023, ikke på valg 2 år 

Revisor Jan Hallvard Myhren 2023, ikke på valg 2 år 

Valgkomite    

 Anders Larsen  2023, ikke på valg 2 år 

 Paul Torgersen           2023, ikke på valg 2 år 

 

 

 

SAK 15. 
 

Styret foreslår følgene møter for LJFF på NJFF sitt årsmøte: 

Svein-Harald Foss 

Tore Semb 

Lars Nilssveen 

Camilla Olstad Nilssveen  

Erik Andreassen (møter som regioninstruktør – ikke stemmerett). 

 

Styret innstiller videre til NJFF Oppland at Svein-Harald Foss møter for NJFF Oppland på NJFF sitt 

Landsmøte. 

 



SAK 16 

 

I oktober 2023 økte NJFF kontingenten for 2024. For våre «vanlige medlemmer» ble 

økningen slik fra tidligere: 

Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske lav 590 90 45 725 

Middels 590 90 125 805 

Høy 590 90 210 890 

Nå er kontingenten for 2024 slik: 

 
 

NJFF sentralt har økt sin del med kr 54,- og vi lokalt har fått en økning på kr 13,-. LJFF synes 

at for mye av vår kontingent går til sentralleddet, og i disse utgiftstider må en kontingent 

økning ikke bare sees på i % av de som alt får mye, men beløpet den øker med samlet sett 

for medlemmene – og fordelingen i systemet. LJFF vil på bakgrunnen av dette be NJFF 

landsmøte i 2024 omfordele kontingent økninger til at lokalforeninger og NJFF sentralt får 

like mange kroner i økning, når dette økes, og ikke i en prosent av beløpet de alt får. 

 

Videre ber LJFF landsmøtet vurdere det sentrale (kr 197,-) og regionale (kr 25,-) beløpet de 

tar for medlemmer som vil være sidemedlemmer. Vi kan ikke forstå at NJFF skal ha nærmest 

50% av sidemedlemskap kontingenten, for en liten administrasjon jobb. Ofte er 

sidemedlemmet i samme region også, så antar det er lite for regionen i 

administrasjonsutgifter for sidemedlemmet.  

 

 
 

Vedtak: LJFF ber NJFF Oppland fremme forslag på at kontingent økninger i NJFF 

fordeles likt mellom lokalforeninger og sentralleddet i kroner fremover. LJFF ber 

videre om at NJFF Oppland støtter oss i at Sidemedlemskapet i sin helhet går til 

lokalforeningene og fremmer dette på Landsmøtet i NJFF i 2024. 

 
 
 
Etter at årsmøtet er ferdig vil NJFF-Oppland orientere om sitt arbeide og 
engasjement som kommer oss i lokalforeningene til gode. NJFF-Oppland har flere 
gode instruktører på flere fagfelt som kan bidra med både kompetanse og midler til 
oss. 


